
PLUNGĖS „RYTO“ PAGRINDINĖ MOKYKLA 

 

MOKYKLOS TARYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2022-02-24  Nr. 2 

Plungė 

 

       Posėdis įvyko 2022-02-24 (nuotoliniu būdu)  

       Posėdžio pirmininkas  Raimondas Laurinaitis  

       Posėdžio sekretorė      Jolanta Mieliauskienė 

       Dalyvavo: mokyklos direktorius Stanislovas Ivanauskas, Mokyklos tarybos pirmininkas 

Raimondas Laurinaitis, Mokyklos tarybos nariai, mokytojai: Milda Mikaitė, Rasita Paulauskienė, 

Irena Platakienė, Virginija Žutautaitė; mokinių tėvai: Eugenijus Palubinskas, Laura Baumilė, 

Raimonda Kučinskienė, Darius Anužis; mokiniai: Ernerta Bugenytė, Radvilas Bogužas. 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl 2021m.  mokyklai skirtų lėšų panaudojimo.                             Ats. S. Ivanauskas 

2. Dėl 2022m. mokyklai skirtų lėšų naudojimo.                                  Ats. S. Ivanauskas 

3. Informaciniai klausimai: dėl rūbų spintelių mokiniams, dėl kabinetų pertvarkos nuo 

2022-09-01. 

        SVARSTYTA: 1. Dėl 2021 m.  mokyklai skirtų lėšų panaudojimo. 

        Mokyklos direktorius S. Ivanauskas pristatė Plungės „Ryto“ pagrindinės mokyklos 2021 m. 

finansinę, darbo užmokesčio fondo ir  ūkinės veiklos ataskaitas (1,2,3 priedai). Pridedama posėdžio 

vaizdo medžiaga. 

         NUTARTA: Pritarti Plungės „Ryto“ pagrindinės mokyklos 2021 m. finansinei ataskaitai.   

        Nutarimui pritarta bendru sutarimu. 

         SVARSTYTA: 2. Dėl 2022 m. mokyklai skirtų lėšų naudojimo. 

         Mokyklos direktorius S. Ivanauskas pristatė suvestinę „Lėšos mokymo priemonėms, IKT,  

pažintinei veiklai, mokytojų kvalifikacijos išlaidoms iš mokinio krepšelio lėšų“. Buvo nagrinėjamas 

mokymo lėšų, skirtų: mokinių pažintinei veiklai ir profesiniam informavimui; kvalifikacijos 

tobulinimui;  mokymo priemonių ir vadovėlių, reikalingų 2022 – 2023 m. m., įsigijimui; prekėms ir 

paslaugoms mokymo reikmėms ir išlaidoms IT komunikacijoms paskirstymas (4,5,6,7 priedai). 

Pridedama posėdžio vaizdo medžiaga. 

NUTARTA: Pritarti 2022 m. mokyklai skirtų lėšų paskirstymui.    

             Nutarimui pritarta bendru sutarimu. 

3. Informaciniai klausimai. Mokyklos direktorius informavo, kad planuojama mokykloje 

atsisakyti mokinių rūbinės ir pereiti prie individualių rūbų spintelių 1-10 kl. mokiniams. Taip pat 

buvo kalbama apie Tūkstantmečio mokyklų programos  įgyvendinimą Plungės rajone, apie 

planuojamą kabinetų pertvarką mokykloje nuo naujų mokslo metų pradžios, ryšium su augančiu 

pradinių klasių komplektų skaičiumi. 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas                                             Raimondas Laurinaitis                                  

 

 

 

Posėdžio sekretorė                                                 Jolanta Mieliauskienė            


